
Vragen aan het college van burgemeester en wethouders Gemeente 
Olst-Wijhe 

Inzake de uitspraak van de RvS inzake de Porthos-zaak

Olst, 6 november 2022

Geacht college,

Bij de behandeling van de woonvisie in juni van dit jaar heeft Gemeentebelangen het al ‘het zwaard 
van Damocles’ genoemd: de stikstof-problematiek.

Wij hebben toen al aangegeven dat ‘het kwartje maar zo de andere kant kan opvallen’ dat we niet of 
minder kunnen bouwen dan onze ambitie, immers we leven rondom veel Natura-2000 gebieden. De 
geuite zorgen van Gemeentebelangen worden bewaarheid, want dat de uitspraak in de Porthos-zaak 
van de Raad van State op woensdag 2 november invloed heeft op diverse bouwactiviteiten in 
Nederland is evident.

Gemeentebelangen heeft hierdoor enkele vragen aan het college:
1. Wat voor invloed heeft de Porthos-uitspraak op lopende en aanstaande bouwprojecten in 

onze gemeente?
2. Als er bouwprojecten stilgelegd of uitgesteld worden, kunt u dan een inzicht geven over 

welke termijn we spreken?
3. Wat zijn de te verwachten directe gevolgen van de Porthos-uitspraak op de ambitie van ruim 

1.000 woningen die conform onze ‘focus op wonen’ gebouwd zouden worden binnen 10 
jaar?

4. Zijn er op voorhand maatregelen te nemen die de impact/gevolgen van de Porthos-uitspraak 
voor Olst-Wijhe beperken?

Bij voorbaat dank,

Ronnie Niemeijer
Fractievoorzitter Gemeentebelangen Olst-Wijhe


